
 

 

 

 

 

Aan: het college van burgemeester en wethouders van Vught. 

Betreft: schriftelijke vragen over het voornemen tot plaatsing geluidsschermen aan 

het spoor ‘s-Hertogenbosch - Tilburg v.v. 

Datum: 27 maart 2018 

 

Geachte college, 

Tijdens de presentatie van het OTB blijkt dat u binnen het project PHS voornemens bent 

geluidsschermen te realiseren langs het spoortraject 

‘s-Hertogenbosch - Tilburg ter hoogte van de Zuidoosterlaan, van Hanswijkstraat en 

Notenluststraat ter hoogte van de oneven nummers 1 tot en met 23. Dit terwijl in 2010 

aan de huizen in bovengenoemde straten, alsmede de J.F. Kennedylaan 11, 13, 15, 4, 6 en 

8 en Lekkerbeetjenlaan 2, 4, 6, 8 en 10, 

geluidssaneringen zijn toegepast ter voorkoming van de plaatsing van geluidsschermen. 

Hiermee werd aan het bezwaar van aanwonenden tegen het plaatsen van schermen, 

tegemoetgekomen. 

Van de heer Bierbooms (PHS) begrepen de direct belanghebbenden dat het voornemen 

tot plaatsing van de geluidsschermen op bovengenoemde locaties, het gevolg is van een 

zienswijze van de gemeente Vught. 

 

Gezien bovenstaande heeft Gemeentebelangen de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met het voornemen tot plaatsing van geluidsschermen op 

bovengenoemde locaties en de reeds in 2010 getroffen maatregelen 

geluidssanering aan de woningen? 

2. Wat is uw overweging alsnog schermen te plaatsen? 

3. Waarom heeft er, gelet op het recente bezwaar en getroffen maatregelen aan de 

woningen, geen vooroverleg plaatsgevonden met de direct betrokken? 

4. Begrijpt u dat het project PHS meer wordt gezien als het tracé Meeteren - Boxtel 

in plaats van ‘s-Hertogenbosch - Tilburg en bewoners dan minder gefocust zijn? 

5. Bent u van zins uw zienswijze te heroverwegen nu blijkt dat er reeds sanering van 

geluid heeft plaatsgevonden? 

6. Zo nee, wat zijn uw overwegingen en uit welke metingen blijken deze? 

In afwachting van uw antwoord 

Namens de fractie van Gemeentebelangen  

Michel Versteeg 
 


